
 
Dear Fifth Grade Families, 
 
We hope that this notice—the first in a series of bimonthly newsletters—finds you and your child adjusting well to the new 
school year. It was a pleasure to meet so many of you at our September 14 family orientation. We are pleased that so 
many of you have taken advantage of the numerous middle school tours that are being offered across District 2. If you 
have any concerns, please contact our guidance counselor, Mrs. Rachel Yip-Leung, or your child’s teacher.  Please be 
advised that Mrs. Rachel will be holding a Middle School Choice Meeting on October 17 and will also make herself 
available from November 1 - 9 (from 8:20 – 9:00 A.M.) for any families requiring logon assistance with the new online 
middle school application. In addition, if necessary, you may schedule individual appointments with Mrs. Yip-Leung for the 
period of November 13 – 30. Starting October 1, students will be embarking upon a ballroom dancing adventure, as they 
begin instruction from Ms. Virginia of the Dancing Classrooms program. We hope your child will teach you some dance 
moves, too!  We are also happy to report that our school’s collaboration with the Third Street Music School has been 
renewed and all fifth graders have already started violin lessons with Ms. Melanie. Your continued involvement at this 
critical period of the school year is always valued. 

Regards, 
Fifth Grade Teachers 

 

		

OCTOBER 
Sun Mon Tues Wed Thurs Fri Sat 

 1 
 

BALLROOM 
LESSONS BEGIN 

2 3 4 5 
9/11 

MEMORIAL 
TRIP 

6 
 

7 
 

8 
NO SCHOOL 

 
COLUMBUS 

DAY 

9 10 11 
 

12 13 
 

14 15 
 

16 17 
 

MIDDLE SCHOOL 
ADMISSIONS 

MEETING WITH 
MS. RACHEL 

18 
 

19 
AFRICAN 

BURIAL GROUND 
TRIP (501/506) 

20 

21 22 23 24 
 

25 26 
AFRICAN 

BURIAL GROUND  
TRIP (504) 

27 
 

28 
 

29 30 
 

 

31 
 
HALLOWEEN 
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親愛的五年級家庭們， 
 
我們希望這個通知 - 系每格個月通訊中的第一個 - 發現您和您的孩子很快適應新學年。很高興在 9月 14
日的家庭開放日上認識你們。我們很高興你們這麼多人利用了第 2區提供的眾多初中學校之旅。如果您有
任何疑慮，請聯繫我們的輔導員，Rachel Yip-Leung 女士或您孩子的教師。請注意，Rachel 將於 10 月 17
日舉行一次初中學校選擇會議，並將於 11 月 1 日至 9日（上午 8時 20 分至 9時）為所有需要在網上登錄
申請初中學校幫助的家庭提供服務。此外，如有需要，您可以與梁太在 11 月 13 日至 30 日期間的個別約會。
從 10 月 1 日開始，學生們將開始參加交誼舞探險，因為他們開始接受維珍尼亞女士的指導舞蹈課堂活動。
我們希望您的孩子也會教你一些舞蹈動作！同時我們也很高興告訴您，我們學校與第三街音樂學校的合作
已經更開始，所有五年級學生已經開始與梅蘭妮女士一起上小提琴課程。您在學年的這個關鍵時期繼續參

與是很貴重的。  `                        此致 
                          五年級

教師們 

十月 

星期日 星期一 星期二 星期三 星期四 星期五 星期六 

 1 

 

開始學習 
交際舞蹈 

2 3 4 5 

 

旅行 9/11 紀
念館 

6 

7 
 

8 

哥倫布日 

不用上學 

9 10 11 
 

12 13 
 

14 15 

 

16 17 

與輔導員梁
太 

申請初中學
校會議 

18 
 

19 
501/506 

班非洲葬禮之 

地點旅行 

20 

21 22 23 24 

 
25 26 

504 
班非洲葬禮之 

地點旅行 

27 
 

28 
 

29 30 

 

31 

 

萬聖節 

 

  

 

2018 年 10 月 - 五年級新聞 



 
 

		
 

 

 

 

 

 

 

NOVEMBER 
Sun Mon Tues Wed Thurs Fri Sat 

    1 2 3 
 

4 
 

5 6 
 

NO SCHOOL 
 

ELECTION DAY 

7 
 

 

8 
 

MS 131 
TOUR 

 

9 10 
 

11	 12 
 

NO SCHOOL 
 

VETERANS DAY 

13 14 15 
 

PARENT-TEACHER 
CONFERENCES 

16 17 

18 19 20 21	 22 
 

NO SCHOOL 
 

THANKSGIVING 
RECESS 

23 
 

NO SCHOOL 
 

THANKSGIVING 
RECESS 

24 
 

25 
 

26 27 28 29 30  

 
CURRICULUM HIGHLIGHTS: 
 

• ELA: Teacher’s College Reading Assessments / Name Research Writing Project / Informational Pieces 
• MATH: Number & Operations in Base Ten (Multiplication/Division) / Multiples & Factors / 2D Geometry 
• SOCIAL STUDIES: Map Skills / US Geography / Slavery Study 
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十一月 

星期日 星期一 星期二 星期三 星期四 星期五 星期六 

    1 2 3 
 

4 
 

5 6 
選舉日 
不用上學 

 

7 
 

 

8 
131 初中 
參觀日 

9 10 
 

11	 12 
 

退伍軍人節 
不用上學 

 

13 14 15 
 

家長 - 教師
座談會 

16 17 

18 19 20 21	 22 
 

感恩節 
不用上學 

 

23 
 

感恩節 
不用上學 

 

24 
 

25 
 

26 27 28 29 30  

 
課程亮點： 
 
• 英語語文：教師大學閱讀評估/名稱研究寫作項目/信息片段 
•  數學：基數十的數量和運算（乘法/除法）/倍數和因子/ 2D 幾何 
•  社會常識：地圖技巧/美國地理/奴隸研究 
 

2018 年 11 月 - 五年級新聞 


